
Geachte leden van de commissie Mobiliteit en Financien, 
Wij maken ons grote zorgen in Vught over het verloop van het proces PHS Meteren Boxtel. 

Wij mogen u kortheidshalve verwijzen naar onderstaande Nieuwsbrief, waarin nader wordt ingegaan 

op de constatering dat het Ministerie de gemeente onder druk zet om al een voorkeur voor een 
oplossing uit te spreken voordat alle rapporten en analyses gereed zijn. 

Ook gaan wij nader in op het voorstel van ProRail om PHS op de lijn Amsterdam-Eindhoven al in 2017 
in te voeren. 

Met vriendelijke groet, 

Marianne van Erp, 
Secretaris Samen voor Vught 

 

Volg de laatste ontwikkelingen over het spoor, N65 en A2!  
Open deze mail in jouw browser.  

 

 

 

    
 

Nieuwsflits: 
stand van zaken verdiept spoor 

 

 

 

Ministerie I&M zet Provincie Noord Brabant 

en Gemeente Vught onder druk om keuze te 

maken... 

Het Ministerie I&M oefent grote druk uit om 

 

NS wil 
spoorboekloos 
rijden al 
invoeren in 2017 

Op 13 februari 2014 

meldde Omroep 

Brabant dat NS en 

ProRail het voorstel 

hebben gedaan aan 

het Ministerie I&M 

 

ProRail gaat de 
wijk in 

Op 17, 18, 20 en 27 

februari gaat ProRail 

in gesprek met de 

bewoners die vlak bij 

het spoor wonen. 

Heeft u uw e-mail 

adres op 16 januari 

achtergelaten op een 

van de lijsten van 
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vooruitlopend op het beschikbaar komen van 

onderzoeken al een keuze te maken voor een 

verdiepte variant. Tot die conclusie komt Samen 

voor Vught, na bestudering van alle informatie 

die is gepubliceerd met de variantennota op 1 

februari 2014. Met de vragen van de bewoners 

is in deze studies niets gedaan. Hierdoor is de 

variantenstudie op onderdelen onjuist. In deze 

nieuwsflits geven wij u de onderbouwing hoe we 

tot deze conclusie zijn gekomen. 

 

Onze reactie op hoofdlijnen 

 

Alle details  

 

Hans Togtema, Marianne van Erp, Jos Bruins 

en Arjen Klomp 

Bestuursleden vereniging Samen voor Vught 
 

om vanaf 2017 elke 

tien minuten een 

intercity te laten 

rijden op het traject 

Amsterdam -

Eindhoven. Dat plan 

zou dan in 

april worden 

besproken in de 

Tweede kamer. 

Volledige tekst 

  
 

ProRail? Dan bent u 

hiervoor 

uitgenodigd.            
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